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Visit Our New Web Presence @ alpa.swiss

ALPA - online since 1996

ALPA of Switzerland is a web pioneer. Our first website went online

nearly 25 years ago in 1996. This achievement made ALPA one of the

early providers of a web presence after opening the World Wide Web

to the general public. Since those early days, many things have

changed rapidly - not only on the Internet.

We are pleased to invite you today to the "Soft Opening" of our latest

web presence, "Mark VIII." Until we have migrated and polished up all

current and historical data and information, the current website will

remain at www.alpa.ch. At the end of the month, we retire our

trusted old site from 2015 and redirect it to alpa.swiss. 

Although the website has always been part of ALPA, it is now

increasingly becoming part of our products. We will tell you more

about the background, why alpa.ch becomes alpa.swiss, the new web

technology in place, and keep you up to date during this month.

Please use alpa.swiss as a domain address as the www address might
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block in some countries.

Our mail addresses will remain unchanged @alpa.ch.

Best regards from Zurich,

Your ALPAs

Zürich, 2 November 2020

Visit alpa.swiss

alpa.swiss

Soft-Opening unserer neuen Webpräsenz

ALPA - online since 1996

ALPA of Switzerland ist ein Webpionier. Die erste Website von ALPA

ging vor fast 25 Jahren, im Jahr 1996 online. Damit war ALPA einer

der frühen Anbieter einer Webpräsenz nach Öffnung des World Wide

Webs für das breite Publikum. Seit diesen ersten Tagen hat sich vieles

in rasantem Tempo geändert - nicht nur auf dem Internet. 

Wir freuen uns, Sie heute zum „Soft Opening“ unserer neuesten

Webpräsenz „Mark VIII“ einzuladen. Bis wir alle aktuellen und

historischen Daten und Informationen migriert und aufpoliert haben,

bleibt die aktuelle Website unter www.alpa.ch bestehen. Ende des

Monats wird sie dann gänzlich in Rente geschickt und die Domain

umgeleitet. 

Die Website war zwar schon immer ein Teil von ALPA, nun wird sie

jedoch vermehrt Teil unserer Produkte. Im Verlaufe des Monats

werden wir Ihnen mehr über Hintergründe und Technologie erzählen

und Sie auf dem Laufenden halten. Bitte verwenden Sie alpa.swiss,

falls die www-Adresse in Ihrem Land blockiert.
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Unsere Mailadressen bleiben unverändert @alpa.ch.

Herzliche Grüsse aus Zürich

Ihre ALPAs

Zürich, 2 November 2020

Besuchen Sie alpa.swiss

SHARE TO FACEBOOK SHARE TO TWITTER FORWARD EMAIL

ALPA Capaul & Weber Ltd.

Neptunstrasse 96, 8032 Zurich

Switzerland

Phone +41 44 383 92 22

Email alpa@alpa.ch

You received this email because you signed up on our

website.

Click here to unsubscribe from our Newsletter.
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